
 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з питань  

аграрної політики та земельних відносин 

 
 

06 липня 2022 року м. Полтава № 9 

 

Головуючий: Гришко Іван Іванович – голова постійної комісії. 

 

Присутні члени постійної комісії: Капленко Валерій Ілліч – заступник голови 

комісії, Тимоха Юрій Олександрович – секретар комісії, Дядик Олег 

Олегович, Несен Валентин Володимирович, Сушко Сергій Федорович, 

Мотрич Юрій Миколайович, Сук Наталя Олександрівна. 
 

Відсутні члени постійної комісії: Руденко Олександр Іванович, 

Сидоренко Іван Іванович. 

Склад постійної комісії -10 осіб. Присутні-8 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 
 

 

Біленький  

Олександр Юрійович 

 

голова Полтавської обласної ради 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

перший заступник голови Полтавської  

обласної ради 

Паутова 

Тетяна Олександрівна 

 

заступник голови керівника апарату − 

керуючий справами Полтавської обласної ради 

Монастирський  

Олександр Миколайович  

тимчасово виконувач обов’язків директора 

Департаменту екології та природних ресурсів 

Полтавської обласної військової адміністрації  

 

Миколайчик 

Тарас Іванович 

заступник директора Департаменту - начальник 

управління природокористування та 

моніторингу довкілля Департаменту екології та 

природних ресурсів Полтавської обласної 

військової адміністрації 

 

Коморна 

Леся Федорівна 

начальник Управління майном обласної ради 
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Гришко І.І. повідомив, що засідання комісії проводиться під час 

пандемії COVID-19, з метою недопущення розповсюдження захворювань, 

зокрема вірусу COVID-19, збереження життя та здоров’я, наголосив на 

необхідності дотримуватися встановлених правил поведінки під час 

карантину.  

 

Порядок денний: 

 

1. Про розгляд матеріалів до проєкту рішення обласної ради  «Про 

внесення змін до Програми ефективного використання земельних ресурсів 

Полтавщини на період 2022-2027 років».  

 

2. Про розгляд проєкту рішення обласної ради «Про пооб’єктний 

перелік робіт з інвентаризації земель лісогосподарського призначення, які 

пропонується для проведення інвентаризації земель у 2022 році». 

 

3. Про розгляд проєкту рішення обласної ради  «Про пооб’єктний 

перелік земельних ділянок лісового фонду, не наданих у власність та 

постійне користування (ліси земель запасу), які пропонується для проведення 

інвентаризації земель у 2022 році». 

 

4. Різне. 

 

ВИРІШИЛИ: порядок денний взяти за основу. 

 
Голосували: за – 8 , проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Гришко І.І. запропонував включити до порядку денного додаткове питання 

«Про звіт голови обласної ради за період з 27 листопада 2020 року по 

31 грудня 2021 року» та розглянути його першим за черговістю. 

 

Таранова 

Тетяна Анатоліївна 

заступник начальника відділу земельних 

відносин та надрокористування виконавчого 

апарату обласної ради 

 

Рогожинський  

Юрій Олександрович 

начальник відділу лісового та мисливського 

господарства Полтавського обласного 

управління лісового та мисливського 

господарства 

 

Фролов 

Сергій Олександрович 

директор Департаменту агропромислового 

розвитку Полтавської обласної державної 

адміністрації 
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ВИРІШИЛИ: включити до порядку денного додаткове питання «Про звіт 

голови обласної ради за період з 27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 

року» та розглянути його першим за черговістю. 

 

Голосували: за – 8 , проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити в цілому порядок денний засідання постійної 

комісії. 

 
Голосували: за – 8 , проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Регламент роботи комісії: 

– для виступів – до 5 хв.; 

– для пропозицій – до 3 хв. 

− в обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи постійної комісії. 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Гришко І.І. нагадав, що відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та 

врегулювання конфлікту інтересів у Полтавській обласній раді, у разі 

наявності у членів  постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати 

його шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення про це під 

час засідання. 

 

 

1. Про звіт голови обласної ради за період з 27 листопада 2020 року по 

31 грудня 2021 року. 

 

СЛУХАЛИ: Біленького О.Ю., який стисло проінформував депутатів та 

запрошених про роботу, акцентувавши увагу на роботу у воєнний час 

бюджетної системи та співпрацю з військовими. Повідомив про завдання, які 

необхідно виконати до кінця 2022 року та про запровадження онлайн ресурсу 

для сесійної роботи депутатів (матеріали додаються). 

Відповів на запитання Дядика О.О., Капленка В.І. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Дядик О.О. – подякував за роботу і запитав про можливість фінансування у 

2022 році дорожнього будівництва. 

Капленко В.І. – зазначив, що заплановане все зроблено. Запитав про 

надходження звернень до обласної ради з пропозиціями необхідності 

закупівлі дронів для військових. 



 4 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію голови Полтавської обласної ради О. Біленького взяти до 

відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження звіту 

голови обласної ради за період з 27 листопада 2020 року по 31 грудня 

2021 року». 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

2.  Про розгляд проекту рішення «Про внесення змін до Програми 

ефективного використання земельних ресурсів Полтавщини на період 2022-

2027 років». 

 

СЛУХАЛИ: Монастирського О.М., який повідомив про стратегічні цілі  

«Ефективне управління просторовим розвитком, забезпечення балансу 

екосистем та охорона довкілля», виконання яких надасть можливість 

вирішення наступних проблем: 

– недостатнє фінансове забезпечення реалізації заходів з раціонального 

використання та охорони земель на регіональному та місцевому рівнях; 

– нераціональне використання земель сільськогосподарського 

призначення; 

– підвищення ефективності управління землями державної та 

комунальної власності; 

– проведення інвентаризації та обліку земель під полезахисними 

лісонасадженнями (кількісного, якісного), а також визначення стану 

насаджень та їхньої меліоративної ефективності;  

– визначення користувачів (власників) земельних ділянок захисних 

лісонасаджень та їхнього правового режиму; 

– поліпшення лісогосподарського стану захисних лісонасаджень і 

земель під ними, та інші. 

Проєктом рішення, що знаходиться в матеріалах, передбачена зміна 

розпорядника коштів які надходять в порядку відшкодування вартості втрат 

сільськогосподарського і лісогосподарського виробництва, збільшення 

видатків з обласного бюджету на інвентаризацію земель лісогосподарського 

призначення та виключено можливість спів фінансування заходів. 

Відповів на поставлені запитання. 

 

Фролова С.О., який: 

– повідомив історію виникнення ідеї внесення змін до програми; 

– зазначив, що обласною комісією з визначення сільськогосподарських 

та лісогосподарських підприємств, яким надаватимуться кошти з обласного 

бюджету, що надходять в порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського і лісогосподарського виробництва: 
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1) вирішено визначити замовником робіт з інвентаризації земельних 

ділянок лісогосподарського призначення та лісового фонду (землі запасу) 

Департамент екології та природних ресурсів Полтавської обласної військової 

адміністрації (Монастирський О.М.) та забезпечити проведення відповідних 

заходів із закупівлі послуг з інвентаризації земель в установленому законом 

порядку. 

2) рекомендовано Департаменту екології та природних ресурсів 

Полтавської обласної військової адміністрації звернутися до Департаменту 

фінансів Полтавської обласної військової адміністрації для внесення змін до 

розпису обласного бюджету Полтавської області на 2022 рік в частині 

визначення розпорядника коштів та збільшення обсягу видатків для 

проведення робіт з інвентаризації земель за рахунок коштів, які надходять в 

порядку відшкодування вартості втрат сільськогосподарського і 

лісогосподарського виробництва. 

Відповів на поставлені запитання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Капленко В.І. − зазначив, що 3,5 тис.куб. лісу не є підставою для виключення 

з програми спів фінансування заходів. Відмітив, що у воєнний час немає 

необхідності робити інвентаризацію лісів, треба зберегти залишки коштів до 

кращих часів. Розповів про цінову політику Полтавського обласного 

управління лісового та мисливського господарства при веденні господарської 

діяльності. Повідомив, що без співфінансування заходів не буде 

підтримувати зміни до програми. 

 

Несен В.В. − повідомив про труднощі економіки сільського господарства у 

час воєнного стану та запропонував залишити у бюджеті на 2023 рік кошти, 

що надійшли в порядку відшкодування вартості втрат 

сільськогосподарського і лісогосподарського виробництва. 

 

Дядик О.О. − запитав за порядок співфінансування та можливість переходу 

коштів на наступний рік. 

 

Гришко І.І. поставив на голосування наступні пропозиції: 

1. Інформацію взяти до відома. 

2. Підтримати пропозиції до проєкту рішення обласної ради «Про 

внесення змін до Програми ефективного використання земельних ресурсів 

Полтавщини на період 2022-2027 років». 

3. Полтавській обласній військовій адміністрації внести на розгляд 

обласної ради відповідний проєкт рішення обласної ради у встановленому 

порядку. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

 

Голосували: за – 4, проти – 3, утримались – 1, не голосували – 0. 
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Гришко І.І. у зв’язку із неприйняттям рішення щодо внесення змін до 

Програми ефективного використання земельних ресурсів Полтавщини на 

період 2022-2027 років, запропонував питання 3 і 4 порядку денного зняти з 

розгляду постійної комісії обласної ради з питань аграрної політики та 

земельних відносин. 

 

ВИРІШИЛИ: зняти з розгляду постійної комісії обласної ради з питань 

аграрної політики та земельних відносин наступні питання: 

3. Про розгляд проєкту рішення обласної ради «Про пооб’єктний 

перелік робіт з інвентаризації земель лісогосподарського призначення, які 

пропонується для проведення інвентаризації земель у 2022 році». 

4. Про розгляд проєкту рішення обласної ради «Про пооб’єктний 

перелік земельних ділянок лісового фонду, не наданих у власність та 

постійне користування (ліси земель запасу), які пропонується для проведення 

інвентаризації земель у 2022 році». 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

Голова постійної комісії І. ГРИШКО 

 

Секретар постійної комісії Ю. ТИМОХА 


